
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 2. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 437
Af samråd om kontanthjælpsloftet, jf. BEU alm.- del samrådsspørgsmål BM-
BO fremgik, at ministeren beklagede, at svar FIU alm. del spørgsmål 30 ikke
var blevet fremsendt tidligere. Skyldes den sene fremsendelse, at ministeren
ikke fandt svaret relevant for behandlingen af L 113 om kontanthjælpsloftet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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